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Indices based on daily homogenized temperature and adjusted precipitation

Summary

The data consists of temperature indices based on homogenized daily maximum and minimum temperatures at 338 locations across Canada (Vincent et al. 2012), and of precipitation indices based on adjusted daily rainfall, daily snowfall and daily precipitation amounts at 463 locations across the country (Mekis and Vincent 2011). These indices were selected for their relevance to social and economic impact assessment in Canada and for the insights they could provide regarding changes in extreme climate conditions. Trends in indices based on daily temperature and precipitation data in Canada are presented in Vincent et al. (2018).
For more information, please contact ec.dccah-ahccd.ec@canada.ca 
Naming convention and file format 
Each index is defined in the file Indices_Descriptions.pdf. Note that there are two sets of temperature indices and one set of precipitation indices. The index value at each station, available by year, is available in the zipped folders Temperature_Indices.zip and Precipitation_Indices.zip. Each file in Temperature_Indices.zip is named tiz_9999999.txt, where the z is either a or b, if it contains Temperature Indices A or Temperature Indices B respectively, and the 9999999 is the station ID, defined in the station list, Temperature_338_stations.csv. Precipitation indices are shown similarly, without the a/b in the filename, and the station ID defined in Precipitation_463_stations.csv.
Within each file, the station ID is displayed in the first row, along with the station name, province, and period of record. The next line identifies each column, the column names correspond to the abbreviations defined in Indices_Descriptions.pdf. Each subsequent row displays the index values for that year, with enough rows to cover the period 1900-2016. Missing values are represented with -9999, -9999.9 or -9999.99, based on the format of each index (integer or real number, to one or two decimal places). These files are written in fixed-width formatting, and thus can be divided by number of characters or space delimited (consecutive delimiters should be treated as one).
Indices basés sur la température homogénéisée et les précipitations ajustées quotidiennes

Résumé

Les données sont composées d'indices de température basés sur les températures maximales et minimales quotidiennes homogénéisées à 338 endroits au Canada (Vincent et al. 2012), et d'indices de précipitations basés sur les précipitations quotidiennes ajustées, les chutes de neige quotidiennes et les quantités de précipitations quotidiennes à 463 endroits à travers le pays (Mekis et Vincent 2011). Ces indices ont été sélectionnés en raison de leur pertinence pour l'évaluation de l'impact social et économique au Canada et pour les informations qu'ils pouvaient fournir concernant les changements des conditions climatiques extrêmes. Les tendances des indices basées sur les données quotidiennes de température et de précipitations au Canada sont présentées dans Vincent et al. (2018).

Pour plus d'informations, veuillez contacter ec.dccah-ahccd.ec@canada.ca 
Convention d’appellation et format de fichier

Chaque index est défini dans le fichier Indices_Descriptions.pdf. Notez qu'il existe deux ensembles d'indices de température et un ensemble d'indices de précipitations. La valeur d'index de chaque station, disponible par année, est disponible dans les dossiers zippés Temperature_Indices.zip et Precipitation_Indices.zip. Chaque fichier dans Temperature_Indices.zip est nommé tiz_9999999.txt, où le z est soit a soit b, s'il contient des indices de température A ou de température B respectivement, et le 9999999 est l'ID de station, défini dans la liste des stations, Temperature_338_stations.csv . Les indices de précipitation sont affichés de la même manière, sans a / b dans le nom de fichier et l'ID de station définis dans Precipitation_463_stations.csv.

Dans chaque fichier, l'ID de la station est affiché dans la première ligne, avec le nom de la station, la province et la période d'enregistrement. La ligne suivante identifie chaque colonne, les noms des colonnes correspondent aux abréviations définies dans Indices_Descriptions.pdf. Chaque ligne suivante affiche les valeurs d'index pour cette année, avec suffisamment de lignes pour couvrir la période 1900-2016. Les valeurs manquantes sont représentées par -9999, -9999.9 ou -9999.99, en fonction du format de chaque index (entier ou réel, à une ou deux décimales). Ces fichiers sont écrits dans un format à largeur fixe et peuvent donc être divisés par nombre de caractères ou séparés par des espaces (les délimiteurs consécutifs doivent être traités comme un seul).
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